

會議論文投稿者基本資料表與研討會論文著作權授權書

Information of Conference Paper Authors and Conference Papers Copyright Authorization

通訊作者 Corresponding Author	中文 (Chinese) 英文 (English)
共同作者 Co-authors	中文 (Chinese) 英文 (English)
論文名稱 Paper Title	中文 (Chinese) 英文 (English)
學校/單位 School/Unit	
地址 Address	
連絡電話 Phone	(O) (Mobile)
電子郵件 E-mail	
<p>1. 通訊作者(以下簡稱 A 方)同意免費授權天主教輔仁大學餐旅管理學系於《2025 國際餐旅觀光教育與產業永續學術研討會》研討會期間以光碟或是各種數位化方式進行重製，並於主辦單位設置平台提供與會者”非營利”性質合理使用範圍內無償線上閱讀、下載與列印。</p> <p>Corresponding Author (herein referred as Party A) hereby authorizes Dept of Restaurant, Hotel and Institutional Management at Fu-Jen Catholic University (herein referred as Party B) the rights to replicate all publications listed via disks or other digital means of replication to collect Party A’s paper(s), which is presented at the Welcome Newnormal: 2025 International Conference on Sustainability in Hospitality & Tourism Education and Industry, in conference proceedings and Party B’s conference official websites and related platforms for free; Part A hereby granted Party B to provide conference participants for publications listed for non-profit and under acceptable means of internet access, downloads or print outs via open internet transmission.</p> <p>2. A 方保證授權 B 方的著作相關資料內文，並無侵害他人智慧財產權、隱私相關事宜，若有侵害他人權益事宜爭議，將由 A 方作者承擔一切法律責任，與 B 方無關。</p> <p>Party A solemnly declares that all publications and publication-related data granted to Party B for repository purpose is in no state of violation of intellectual property and privacy of others. If disputes should occur with regard to the invasion of third party rights or copyrights, Party A shall bear sole responsibility in all incurred legal responsibilities without Party B involvement whatsoever.</p> <p>3. 本授權書經 A 和 B 雙方書面同意，再無需要任何修正。</p> <p>Party A and Party B hereby both agrees that mutual agreements to the corrections made to this Copyright Authorization shall be evidenced by written means.</p> <p>親筆簽名 (Signature) :</p>	

填寫完此資料表後，請掃描轉成 pdf 檔，上傳至研討會報名暨投稿表單，謝謝您的配合!
After filling out the form, please scan it into pdf format file and upload it to the conference’s registration and submission form. Thank you.